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ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

Η Δήμαρχος Πεντέλης συζήτησε σε ανοικτή εκδήλωση με τους κατοίκους της 1ης 
γειτονιάς των Μελισσίων 

 

Δήμητρα Κεχαγιά: «Όπως σε όλο το δήμο μας, έτσι και στην 1η γειτονιά των Μελισσίων, 
μεγάλα και σημαντικά έργα έχουν μπει σε τροχιά υλοποίησης ή έχουν ολοκληρωθεί. 
Υλοποιούμε μεγάλες, ουσιαστικές και ποιοτικές αλλαγές στην πόλη μας» 
 

Συζήτηση με κατοίκους της 1ης γειτονιάς των Μελισσίων για τα θέματα της γειτονιάς τους, 
είχε την Πέμπτη 8/6 η Δήμαρχος Πεντέλης Δήμητρα Κεχαγιά μαζί με τους συνεργάτες της. 

Η Δήμαρχος παρουσίασε στους πολίτες τα βασικά έργα που έγιναν στο Δήμο Πεντέλης, στα 
Μελίσσια και ειδικότερα στην 1η γειτονιά, ενώ παράλληλα αναφέρθηκε εκτενώς και στην 
προσπάθεια του Δήμου Πεντέλης να γίνει μια κλιματικά ουδέτερη πόλη το έτος 2030.  

Η Δήμητρα Κεχαγιά παράλληλα έκανε διάλογο με τους πολίτες, δίνοντας απαντήσεις στα 
ζητήματα που της έθεσαν. 

Ειδικότερα η Δήμαρχος Δήμητρα Κεχαγιά, κάνοντας έναν μικρό απολογισμό για τα μεγάλα 
θέματα των Μελισσίων που αντιμετωπίστηκαν επιτυχώς τα τελευταία τέσσερα χρόνια 
αναφέρθηκε: 

• Στη διάσωση Δάσους Παπαδημητρίου στα Μελίσσια με τη νομοθετική ρύθμιση που 
πέτυχε ο Δήμος Πεντέλης, με την οποία ανοίγει ο δρόμος στο Δήμο για την απόκτηση 
του Δάσους και την τελική απόδοσή του στους πολίτες  

• Στην απαλλοτρίωση του Δάσους Εξοχών Χωροφυλακής από το Υπουργείο 
Περιβάλλοντος, ώστε να παραμείνει οριστικά δασικός χώρος. 

• Στο έργο της υπογείωσης των καλωδίων μεταφοράς ρεύματος μέσης και χαμηλής 
τάσης, χωρίς καμία επιβάρυνση για τους κατοίκους και με οφέλη την ασφάλεια του 
δικτύου. Το έργο θα μηδενίσει τις βλάβες και τις διακοπές ρεύματος από αυτές, θα 
εξαλείψει την πιθανότητα πρόκλησης πυρκαγιάς από τους σπινθήρες καλωδίων, θα 
αναβαθμίσει το φωτισμό του Δήμου με νέα φωτιστικά led κ.α. 

• Στην καθολική εφαρμογή ξεχωριστής συλλογής βιοαποβλήτων, με περιβαλλοντικά και 
οικονομικά οφέλη για το δήμο μας και τους κατοίκους 

• Στην παραχώρηση της πτέρυγας Μπόμπολα στο Δήμο Πεντέλης όπου ήδη λειτουργεί 
νηπιαγωγείο και προγραμματίζεται ο χώρος να φιλοξενεί κοινωνικές χρήσεις προς 
όφελος των πολιτών. 

• Στην προοπτική απόκτησης από το Δήμο του χώρου στη συμβολή των οδών Αγ. 
Μαρίνας και Α. Παπανδρέου, γνωστού και ως Πλατεία Πόγκα. 

• Στη διασφάλιση νέων χώρων σε όλα τα Μελίσσια και στην πρώτη γειτονιά με την 
αναθεώρηση σχεδίου πόλης 
 

Ειδικότερα για την 1η γειτονιά, η Δήμαρχος αναφέρθηκε στα σημαντικότερα έργα της 
περιοχής όπως:  
 

• Την απόκτηση του χώρου του 1ου Δημοτικού Σχολείου Μελισσίων και δημιουργία νέων 
αιθουσών και κλειστού γυμναστηρίου για τους μαθητές, καθώς και αναβάθμιση των 
υπαρχουσών χώρων υγιεινής 

• Στη δημιουργία και λειτουργία του νέου νηπιαγωγείορ στο κοινωνικό κέντρο 
• Στην αναβάθμιση της Παιδικής Χαράς στην οδό Θήρας που ολοκληρώθηκε. 
• Στην αναβάθμιση της Παιδικής Χαράς στην οδό Σικίνου που θα γίνε σε λίγες μέρες. 



• Στην ενεργειακή αναβάθμιση (95% μείωση), με 2,8 εκατ. ευρώ που εξασφάλισε ο 
Δήμος από το πρόγραμμα ΗΛΕΚΤΡΑ και τοποθέτηση νέου παρκέ στο Κλειστό 
Γυμναστήριο Μελισσίων «Παναγιώτης Τριανταφύλλου» 

• Στη σημαντική αναβάθμιση που έγινε στο Πευκοδάσος Μελισσίων και στην 
αναβάθμιση της παιδικής χαράς.  

• Στην αναβάθμιση των υπηρεσιών καθαριότητας και αποκομιδής με ενίσχυση της 
ομάδας οδοκαθαρισμού.  

 

Η αρμόδια Αντιδήμαρχος Περιβάλλοντος  Πολεοδομίας & Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών και 
υπεύθυνη Δημοτικής Κοινότητας Πεντέλης Άντα Μπούσουλα παρουσίασε στους πολίτες τα 
έργα που συμπεριλαμβάνονται στην ΑΝΑΠΛΑΣΗ ΚΑΙ ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ ΤΩΝ ΥΠΟΔΟΜΩΝ ΤΟΥ 
ΟΔΙΚΟΥ ΔΙΚΤΥΟΥ ΓΕΝΝΗΜΑΤΑ – ΖΩΟΔΟΧΟΥ ΠΗΓΗΣ – ΘΗΡΑΣ ΓΙΑ ΒΕΛΤΙΩΣΗ ΤΗΣ 
ΟΔΙΚΗΣ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ » , ύψους 2.400.000,00 ευρώ , χρηματοδοτούμενο από το «Πρόγραμμα 
βελτίωσης οδικής ασφάλειας» του Υπουργείου Εσωτερικών. 

Το  έργο περιλαμβάνει μία ολοκληρωμένη αστική ανάπλαση με  διαπλάτυνση των 
πεζοδρομίων ,  κατασκευή ποδηλατόδρομου,  δημιουργία οργανωμένων θέσεων στάθμευσης 
μέσω εσοχών , τοποθέτηση κατάλληλης σήμανσης για τον περιορισμό της ταχύτητας 
,δημιουργία δαβάσεων πεζών , κυκλοφοριακές επεμβάσεις για άτομα ΑμεΑ , ενίσχυση της 
φύτευσης στα πεζοδρόμια και δημιουργία «πάρκων τσέπης» ,  φωτισμό των οδών με 
φωτιστικά σύγχρονης τεχνολογίας led ,  σημεία φόρτισης ηλεκτροκίνητων μέσων 
μετακίνησης , τοποθέτηση καθιστικών και συστημάτων « έξυπνων » τεχνολογιών. 

Είναι το πρώτο έργο αστική ανάπλασης που υλοποιούμε , ένα πρότυπο έργο στην 1η Γειτονιά 
Μελισσίων με στόχο αφενός την ασφαλή και ανεμπόδιστη  κυκλοφορία των  πεζών ,  ατόμων 
ΑμεΑ και ποδηλατών και αφετέρου  την οδική ασφάλεια πεζών και οχημάτων. Οι 
οδοί Γεννηματά, Ζωοδόχου Πηγής και Θήρας έχουν μεγάλη επισκεψημότητα καθώς το 
Κλειστό Γυμναστήριο « Παναγιώτης Τριανταφύλλου » και το άλσος της οδού Θήρας 
αποτελούν για τους κατοίκους όλης της 1ης Γειτονιάς πόλους έλξης άθλησης και 
ψυχαγωγίας. 

Η διαγωνιστική διαδικασία έχει ολοκληρωθεί και ο ανάδοχος του έργου έχει την υποχρέωση 
να συντάξει μία ολοκληρωμένη μελέτη και να υλοποιήσει το έργο της αστικής ανάπλασης. 

• Ανάδειξη του Άλσους στην οδό Ζωοδόχου Πηγής με ήπιες παρεμβάσεις διαδρομών 
περιπάτου , φωτισμού , τοποθέτηση καθιστικών και περιποίηση των δένδρων. 

• Αντιπυρική πυροπροστασία των δημοτικών αλσυλλίων και των πευκόφυτων χώρων της 
ρεματιάς στην  1η Γειτονιά Μελισσίων με 2 συστήματα θερμικών καμερών και 
ασύρματους αισθητήρες  τηλεπικοινωνιακά διασυνδεδεμένους με το  ολοκληρωμένο 
λογισμικό διαχείρισης συμβάντων στο νέο σύγχρονο Κέντρο Ελέγχου που θα 
δημιουργηθεί στο Δήμο. Η πυροπραστασία περιλαμβάνεται στο χρηματοδοτούμενο 
έργο  « Αντιπυρική πυροπροστασία των δημοτικών αλσυλλίων του Δήμου Πεντέλης». 

Τέλος η Δήμαρχος Δήμητρα Κεχαγιά παρουσίασε στους πολίτες την προσπάθεια που κάνει ο 
Δήμος για τα πετύχει κλιματική ουδετερότητα η πόλη το έτος 2030. Στόχος της Δήμητρας 
Κεχαγιά είναι να αναδειχθεί ο Δήμος Πεντέλης μια από τις πρώτες κλιματικά ουδέτερες 
πόλεις στην Ευρώπη μέχρι το 2030, κάτι που θα έχει σημαντικά οφέλη για τους πολίτες όπως:  

• Καλύτερη κινητικότητα στην πόλη με έμφαση στον πεζό και στο ποδήλατο. 
• Νέες επενδύσεις άνω των 500 εκατ. ευρώ στην πόλη 
• Ενίσχυση κατοίκων σε όλα τα προγράμματα ενεργειακής αναβάθμισης κτηρίων 
• Ενίσχυση κατοίκων σε προγράμματα απόκτησης ηλεκτρικού αυτοκινήτου 
• Επέκταση έξυπνων ψηφιακών εφαρμογών και δυνατοτήτων για τους πολίτες  
• Ακόμα μεγαλύτερη μέριμνα για την καλή υγεία των κατοίκων 

 

Η εκδήλωση έκλεισε με διάλογο που έκανε η Δήμαρχος Δήμητρα Κεχαγιά με τους κατοίκους 

Από το Γραφείο Τύπου του Δήμου Πεντέλης 


